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خبـر مدیر هسته گزینش آموزش و پرورش فارس خبر داد:
آغاز گزینش استخدام قطعی دانشجو معلمان دانشگاه فرهنگیان و دانشگاه شهید رجایی تهران

گزینش  آغاز  از  فارس  پرورش  و  آموزش  گزینش  هسته  مدیر 
شهید  دانشگاه  و  فرهنگیان  دانشگاه  معلمان  دانشجو  قطعی  استخدام 

رجایی تهران خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی آموزش و پرورش 
فارس، محمدرضا صابری گفت: فرایند گزینش 352 نفر از دانشجو 
معلمان فارسی ورودی سال 1396 دانشگاه فرهنگیان و شهید رجایی 

تهران برای استخدام قطعی آغاز گردید.مدیر هسته گزینش آموزش 
و پرورش فارس گفت: در این  مرحله، دانشجو معلمان بعد از فراغت 
به   1400 مهرماه  از  فارس  گزینش  هسته  تأیید  از  پس  تحصیل،  از 
استخدام رسمی وزارت آموزش و پرورش درخواهند آمد.صابری در 
رابطه مشغول به کار شدن این افراد نیز گفت:  این افراد از مهرماه 

آینده در  مدارس مشغول به خدمت خواهند شد.

استاندار فارس:

روابط عمومی باید در اطلاع رسانی
همواره صداقت و شفافیت را چراغ 

فرا راه خود قرار دهد

مدیرعامل آبفا شیراز:

 با کاهش مصرف 10 درصدی امکان 
عبور از پیک خشکسالی در تابستان

را خواهیم داشت

به مناسبت عید فطر با حضور جمعی از مسئولین از 50 اتوبوس جدید 
ناوگان حمل و نقل عمومی کلان شهر شیراز  به ارزش 200 میلیارد 

تومان رونمایی شد. 
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: شهردار شیراز در مراسم رونمایی 
از این 50 دستگاه اتوبوس با مثبت ارزیابی کردن برنامه های هفته 
شیراز گفت: هفته شیراز امسال متعلق به همه هنرمندان و فرهنگوران 

و نخبگان شهر بود تا آنچه در چنته دارند تقدیم شیراز کنند.
اسکندرپور با اشاره به سخنان رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل 
انسان  از شاخصه های شهر  اینکه یکی  بر  مبنی  شورای شهر شیراز 
محور، حمل و نقل عمومی است گفت: وقتی ما از کیفیت زندگی 
در شهرها میگوییم یکی از این ویژگی ها در کیفیت زندگی حمل و 
نقل ارزان، آسان و ایمن است و داشتن این خصوصیت و استفاده از 
این مزیت نیازمند مشارکت مثلث مردم، شهرداری و دولت است که 
در قانون هم این دیده شده، اما با کمال تأسف همه بار این مسئولیت 
به دوش مردم و شهرداری است و بخش عمده سوبسید را شهرداری 
می دهد، در حالی که به عنوان کارشناس معتقدم موضوع حمل و نقل 

عمومی حاکمیتی است.
شهردار شیراز خطاب به رئیس جمهور و وزیر کشور نیز گفت: در 
را  اتوبوس  بسیار آسیب دیدند؛ وقتی  فضای کرونایی کلان شهرها 
تعطیل می کنیم این یعنی بخشی از درآمد هر چند ناچیز اتوبوس ها 
هم به هر حال حذف می شود و خسارت ها و هزینه از جیب شهرداری 
و مردم پرداخت می شود، همچنین وقتی با تصمیم ستاد کرونا مترو 
را تعطیل می کنیم خسارتی به شهر وارد می شود و هزینه روی دست 

شهر می گذارد.
اعتباری  هیچ  لحظه  این  تا  که  است  حالی  در  اما  این  او،  گفته  به 
برای خسارتی که محدودیت های کرونایی روی دست شهرداری ها 

و حمل و نقل عمومی گذاشته پرداخت نشده است.
توسط  فعالیت های شهرداری  منصفانه درخصوص  نقد  وی خواستار 
برخی افراد شد و گفت: کسانی که براساس وظیفه شهروندی گاهی 
نقد می کنند این را باید مدنظر داشته باشند که نقد باید در شرایط 
برابر انجام شود، این در حالی است که واقعاً این چند سال به مدیریت 

بسیار سخت گذشت.
خرید  همین  بحث  در  مثال  عنوان  به  کرد:  اضافه  شیراز  شهردار 
اتوبوس سال 9۷ قیمت هر اتوبوس 450 میلیون تومان بود اما امروز 
قیمت هر اتوبوس ده برابر شده و به 4 ونیم میلیارد تومان رسیده، 
اما آیا درآمد شهرداری هم ده برابر شده؟ تازه پس از سال ها که 
می خواهیم 50 درصد عوارض را بالاتر ببریم با اعتراض برخی هم 

مواجه هستیم. 
 اسکندرپور با اشاره به نزدیک شدن زمان انتخابات شوراها نیز گفت: 
انتخابات هستند تقاضا  از تمام کسانی که در حال ورود به فضای 
داریم اطلاعات مورد نیازشان را از شهرداری بگیرند و قدری واقع 
بینانه وارد میدان شوند، امروز شرایط سخت و گاه طاقت فرساست.

تومان  میلیارد  بودجه شهرداری 3 هزار  وی تصریح کرد: سال 96 
بود اما الان بر طبق پیش بینی بودجه 6 هزار میلیارد تومان دیده شده 

اما فقط ببینید هزینه نظافت روزانه شهر چقدر افزایش یافته است.
 وی افزود: در این بین گاه شاهدیم برخی به عدم اجرای پروژه ای 
مثل تله کابین اعتراض می کنند؛ در پاسخ به این انتقادات شما ببینید 
سال 96 حتی سفارش خرید تله کابین هم با 150 میلیارد تومان اعتبار 
داده شد اما به یکباره با نوساناتی که پیش آمد الان این هزینه به 
یکهزار میلیارد تومان رسیده یعنی اگر ما کل پروژه های عمرانی را 

هم تعطیل می کردیم باز هم نمی شد تله کابین را خرید.
اسکندرپور گفت: در زمینه پارک آبی هم، چنین بود؛ سال 96 با ده 
میلیارد تومان یعنی با قیمت دلار آن زمان با 35 میلیارد تومان می شد 
تله کابین را راه اندازی کرد اما امروز با 350 میلیارد تومان می شود 

این کار را کرد و شرایط تفاوت دارد.
حوزه  در  بسیاری  موانع  با  پنجم  دوره  در  شهرداری  و  شورا 

خدمات رسانی مواجه بوده اند
شورای  کرد:  عنوان  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  ادامه  در 
اسلامی و شهرداری شیراز، در دوره پنجم با دشواری های بسیاری از 
جمله افزایش نرخ ارز از 4 هزار تومان به 25 هزار تومان مواجه شد؛ 
افزون بر آن، تحریم ها و موانع سرمایه گذاری کار را برای فعالیت 

در حوزه خدمات رسانی دشوار کرد. 
و  مالی  معاونت  حوزه  نقش  کرد:  خاطرنشان  موسوی  عبدالرزاق   
اقتصادی در سازمانی که مأموریت آن خدمات رسانی است و گردش 
عملکرد  زیرا  است؛  منحصربه فرد  دارد،  میلیاردی  هزار   6 مالی 
مناسب در این حوزه بر بخش های دیگر نیز اثراتی مطلوب بر جای 
می گذارد، آن هم در شرایطی که تحریم ها و موانع داخلی بسیار است. 
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز افزود: در چنین فضایی تأمین منابع 
مالی برای خرید 50 دستگاه اتوبوس کار بزرگی است و ضروری 
تقدیر  اقتصادی  و  مالی  معاونت  از  شهر  شورای  و  شهرداری  است 

کنند. 
توسعه حمل ونقل همگانی در راستای شعار انسان محوری در مقابل 

خودرومحوری بوده است
شورای  ترافیک  و  حمل ونقل  عمران،  کمیسیون  رئیس  ادامه  در 
که  انسان محوری  شعار  از  بخشی  گفت:  نیز  شیراز   شهر  اسلامی 
شورای پنجم در مقابل خودرومحوری سرلوحه کار قرار داد، توسعه 
حمل  و نقل همگانی بوده است؛ چراکه با کاهش تردد خودروها و 
ایجاد شرایط ایمن و قابل دسترس برای شهروندان عدالت اجتماعی 

برقرار می شود.  
نواب قائدی، با اشاره به تکمیل خط یک متروی شیراز و نیز پیشرفت 
امروز  نیز  اتوبوسرانی  حوزه  در  کرد:  بیان   2 خط  کیفی  و  کمی 
50 دستگاه اتوبوس معادل 200 میلیارد تومان به ناوگان حمل ونقل 
عمومی شیراز افزوده شد که در مقایسه با سال های 1396 و 139۷ 

معادل خرید ریالی 400 دستگاه اتوبوس است. 
رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر 
شهر  شورای  مصوبات  بهترین  از  که  تراموا  خط  کرد:  بیان  شیراز 
آرامگاه  از  را  شیراز  شهر  تاریخی  آثار  مهم ترین  آن  مسیر  و  بود 
سعدی، آرامگاه حافظ، ارگ کریمخانی و حرم مطهر شاهچراغ )ع( 
دربر می گیرد، به دلیل مطالعات جامع حمل ونقل و مشکلات آن در 
وزارت کشور هنوز مجوز نگرفته است و امیدواریم در سه ماه آتی 
تأییدیه آغاز کار را اخذ کند و در غیر این صورت همکاران ما در 

شورای ششم این موضوع را پیگیری کنند. 
قائدی یکی از خواسته های شهروندان شیراز را برخورداری از خط 
نیز  موضوع  این  افزود:  و  عنوان کرد  تی(  )بی.آر.  تندرو  اتوبوس 
باوجود پیگیری بسیار از نخستین روزهای آغاز به کار شورا به دلیل 

تحریم های خارجی میسر نشد. 
او خواستار همکاری همشهریان در راستای توسعه مسیرهای ویژه 
حمل ونقل عمومی شد و اظهار داشت: شاید هنوز با شعار انسان محوری 
فاصله داریم؛ زیرا برخی شهروندان به محض اینکه خط ویژه ای را 
اعتراض می کنند؛ درحالیکه  ایجاد آن  به  نظر می گیریم، نسبت  در 
در  عمومی  خودروهای  حضور  برای  عرصه  و  فضا  است  ضروری 
ترافیکی و  با مشکلات زیست محیطی،  تا  یابد  افزایش  مراکز شهر 

مسائل روحی و روانی ناشی از آن مواجه نشویم. 
رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی شهر 
راهور  پلیس  با  مطلوب  و  پایدار  تعاملات  ایجاد  به  همچنین  شیراز 
نیز اشاره کرد و گفت: برای اولین بار در تاریخ شوراها تفاهم نامه 
همکاری پلیس راهور و شهرداری شیراز بسته شد و ردیف بودجه ای 
به آن اختصاص داده شده که صرف توسعه زیرساخت های شهری 

می شود.
قائدی بیان کرد: در همین زمینه، مرکز شماره گذاری شماره 2 شیراز 
واقع در بلوار ولایت، خیابان سلامی برای تسهیل ترافیک و کاهش 

زحمت شهروندان در شرق شیراز راه اندازی خواهد شد.

تأکید کمیسیون سلامت شورای اسلامی 
شهر شیراز بر واکسیناسیون پرسنل 

شهرداری شیراز
ضرورت ضدعفونی کردن مراکز DIC و ترک اعتیاد

با توجه به گسترش مجدد بیماری کرونا

ابتدای  از  شیراز گفت:  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
آغاز طرح شهید حاج قاسم سلیمانی تاکنون، 100 هزار و 326 مورد 
تست سریع انجام شده که از این تعداد 14 هزار و 663 بیمار مثبت 

شناسایی شده است 
علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
با  حسینی  اله  روح  شیراز،  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی 
حضور در استودیو سلامت فارس و اعلام آخرین آمارهای مربوط 
این  شیوع  ابتدای  از  گفت:  فارس  استان  در  کروناویروس  به 
در  مولکولی  تشخیصی  تست   43۷ و  هزار   ۸۷۷ تاکنون،  بیماری 
آزمایشگاه های استان تهیه شده که با بررسی نمونه های انجام شده، 
254 هزار و 900 بیمار مثبت قطعی شناسایی شده است؛ همچنین از 
و  هزار   100 تاکنون،  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  طرح  آغاز  ابتدای 
326 مورد تست سریع انجام شده که از این تعداد 14 هزار و 663 
بیمار مثبت شناسایی شده است و در مجموع از ابتدا تاکنون، 269 
 هزار و 563 بیمار مبتلا به کووید 19 در استان فارس شناسایی شده 

است.

او مجموع بیماران مثبت و مشکوک دارای علایم که هم اکنون در 
بیمارستان های استان بستری هستند را نیز هزار و 669 نفر اعلام کرد 
و افزود: از این تعداد، 2۷1 بیمار به دلیل وخامت شرایط جسمی، در 

بخش های ICU، مراقبت های ویژه درمانی دریافت می کنند.
اثر  در  دیگر  استانی  هم   24 باختن  جان  اعلام  با  ادامه  در  حسینی 
این بیماری طی روز گذشته تاکنون، مجموع جان باختگان ناشی از 
نفر   405 و  هزار   4 را  تاکنون  بیماری  شیوع  ابتدای  از   19 کووید 

اعلام کرد.
مدیر روابط عمومی دانشگاه همچنین از بهبودی 245 هزار و 390 
نفر از ابتدا تاکنون خبر داد که از بیمارستان ها ترخیص شده و یا از 

ایزوله خانگی خارج شده اند.
او با این هشدار که متأسفانه چند روزی است شاهد تردد و حضور 
مناطق  نوجوانان و جوانان در تجمعات سطح شهر و  به ویژه  افراد 
پُرتردد هستیم که پروتکل های بهداشتی، فاصله فیزیکی و استفاده 
برابر حفظ  ما در  تأکید کرد: همه  نمی کنند،  از ماسک را رعایت 

سلامت و جان خود و اطرافیانمان مسئول هستیم.

از آغاز طرح شهید حاج قاسم سلیمانی تاکنون؛

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

مستندات رد صلاحیت داوطلبان شوراها 
به آنها ارائه شود


